

INFLUENZA

NEW ZEALAND (19 June 1988). —¹ The epidemic of influenza is spreading throughout the country. The activity increased particularly in the first 2 weeks of May and first week of June when children returned to school after holidays. Only influenza A(H3N2) viruses have been isolated. Influenza A virus was detected by immunofluorescence in the lung of a 62-year old woman who had died of respiratory failure 2 weeks after influenza.

¹ See No. 23, 1988, p. 165

GRIPPE

NOUVELLE-ZÉLANDE (19 juin 1988). —¹ L'épidémie de grippe s'étend dans tout le pays. L'activité grippale s'est accrue particulièrement au cours des 2 premières semaines de mai et de la première semaine de juin, au moment de la rentrée des classes. Seuls des virus grippaux A(H3N2) ont été isolés. Le virus grippal A a été décelé par immunofluorescence dans le poumon d'une femme de 62 ans décédée d'un arrêt respiratoire 2 semaines après une grippe.

¹ Voir N° 23, 1988, p. 165.